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• Socialdemokraterna 

Region Blekinge 

Interpellation 
till ordföranden i Folkhälsoutskottet Magnus Gärdebring (M) 

Angående Beslutet om 1 mi/jon kr till två Folkhälso!Jft 

Vi socialdemokrater sa redan i valrörelsen att vi ville genomföra en stor 

folkhälsosatsning med riktade insatser för äldre och till aktiviteter inom 

kulturområdet. I vårt förslag till budget för Region Blekinge 2019 avsatte vi också 

pengar till det vi kallade ett Folkhälsolyft 

När Regionstyrelsen i februari i år skulle besluta om fördelning av olika anslag fick vi 

igenom vårt förslag om två folkhälsosatsningar med start 2019. Folkhälsolyftet riktat 

till äldre ska enligt beslutet göras tillsammans med idrottsrörelsen och länets 

pensionärsorganisationer. Lyftet inom kulturområdet ska göras ihop med kulturens 

organisationer och föreningar. 

Efter Regionstyrelsens beslut hände ingenting. När vi på fullmäktige i juni krävde 

svar på varför, lovade minoritetsstyret att skyndsamt hantera frågan. Fullmäktige 

informerades också om att Folkhälsoutskottet hade ansvaret. 

Men än idag finns inte ens en påbörjad dialog med föreningslivet På Regionstyrelsen 

i augusti fick vi dessutom ett högst märkligt besked från minoritetsstyret, som tänker 

använda reserverade folkhälsopengar till föreningslivet för att betala andra insatser. 

Mot bakgrund av detta är min fråga till Magnus Gärdebring: 

Hur säkerställer du som ansvarig för hantering av dom två beslutade 
folkhälsolyften att dessa nu kommer igång och att Regionstyrelsens beslut i 
februari därmed och lika skyndsamt verkställs? 
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Christina Matrisson (S) 
Regionråd och gruppledare för Socialdemokraterna i Region Blekinge 


